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[Oluf Pedersen.] 
men med hensyn til det var det nødvendigt, 
a t  man først skulle have en kommission 
nedsat. 

Til trods for, at det altså kun er så lidt, 
vil jeg alligevel gerne give udtryk for min 
glæde over gennemførelsen af nærværende 
lovforslag og takker alle dem, der har 
støttet mig, for, at det kunne ske. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 127 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
forlængelse af midlertidig lov nr. 193 af 
12. april 1949 om ændring i lov om apoteker- 
afgift og tiishud fra apotekerfonden. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
4146). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst og spørgsmålet om 
,dets overgang til tredie behandling sattes 
til forhandling under eet, . 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets tekst og dets overgang til 
tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
,går direkte til tredie behandling uden 
udvalgsbehandling. Hvis ingen gør indsi- 
gelse herimod, betragter jeg mit forslag 
som vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den følgende sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om - 
forlængelse af midlertidig lov nr. 119 af 
23; marts 1948 om ændringer i kapitel VI 
;i lov nr. 107 af 31. marts 1932 om apoteker- 

væsenet. (Pensioner til apotekere og apoteks- 
medhjælpere samt deres enker). 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
4146). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst og spørgsmålet om 
dets overgang til tredie behandling sattes 
til forhandling under eet. 

Ingen bad om ordet. 

, Lovforslagets tekst og dets overgang til 
tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredie behandling uden ud- 
valgsbehandling. Hvis ingen gør indsigelse 
herimod, betragter jeg mit forslag som 
vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
" U ngdommens uddannelsestond" s forvalt- 
ning og virksomhed. (Ændring af lov nr. 
217 af 7. juni 1952). 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 2285; 
fremsættelsen findes i tidenden sp. 3922). 

Lovforslaget sattes1 til forhandling. 

Per Hækkerup: I sin fremsættelsestale 
forleden kom den højtærede undervisnings- 
minister ind på spørgsmålet om ungdom- 
mens stilling i al almindelighed og gav i den 
henseende en redegørelse for, , hvad man fra 
regetingéns side har tænkt sig at arbejde 
med på dette område. 

Jeg vil gerne benytte lejligheden til at 
takke den højtærede undervisningsminister 
for denne redegørelse og understrege, at 
det j 0 her drejer sig om særdeles vigtige 
områder for hele den danske ungdom. Når 
man ser på, hvad der allerede er gjort eller 
er under udarbejdelse, og dertil føjer det, 
ministeren nævnte om videre udarbejdelser 
i regeringen, får man et tydeligt indtryk 
af, hvorledes man nu målbevidst griber 
spørgsmålene om ungdommens , forhold an. 


